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    Z á p i s n i c a 

z  XVIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré sa konalo dňa 10. 

mája 2021, t. j. v pondelok o 16,30 hod., v kultúrnom dome na ulici M.R. Štefánika v časti 

mesta Stráže. 

 

 

Prítomní pp.: Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. Vladimír Sofka – zástupca 

primátora mesta p. Cyril Filípek, Ing. oto Kozánek,  p. Miroslav Nosek, p. Anna Kormanová, 

Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila Menšíková,  p. Dagmar Fodorová , Mgr. Kristína 

Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda 

 
Neprítomní – ospravedlnení pp.:  Ing. Andrej Vajči – PN 

                                                       JUDr. Terézia Lang – prednostka mestského úradu 

     

Prítomní pp. :   Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta 

       p. Alena Poláková – zapisovateľka   
 

Zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny 

záznam. Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach.  
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva zahájil a viedol Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta. 

Privítal prítomných poslancov a zamestnancov mestského úradu.  Skonštatoval, že mestské 

zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko je  prítomná nadpolovičná väčšina   poslancov 

mestského zastupiteľstva  

Mgr. Jaroslav Suchánek, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva 

program rokovania. Spýtal sa či má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva poslanecký 

návrh na doplnenie programu rokovania. Nikto z poslancov nepodal návrh na doplnenie 

programu. 

 

Hlasovanie:   Prítomní: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav 

Nosek, p. Dagmar Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Kristína Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

Za: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav Nosek, p. Dagmar 

Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila Menšíková, Kristína 

Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

Proti:  0    Zdržali sa: 0  

 

Návrh Programu XVIII. zasadania mestského zastupiteľstva bol prítomnými poslancami 

jednohlasne schválený.  

 

Program: 

  1/ Otvorenie 

  2/ Voľba Návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

  3/ Návrh na schválenie financovania - vykonania nevyhnutných prác, ktoré vyplynuli 

      z rozdielov medzi  projektovou dokumentáciou a výkazom výmer, ako aj pre potreby 

      zmeny technického riešenia časti diela v súvislosti s realizáciou stavebných prác 
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      „Centrum Integrovanej zdravotnej starostlivosti pre mesto Šaštín-Stráže.“  

  4/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 4/2021  

  5/ Diskusia 

  6/ Záver 

 

 

2/ Voľba Návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta,  predniesol návrh na zloženie Návrhovej komisie: p. 

Ing. Oto Kozánek – predseda  Návrhovej komisie, členovia: Mgr. Ľudmila Menšíková  a p. 

Dagmar Fodorová. 

Hlasovanie:   Prítomní: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav 

Nosek, p. Dagmar Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Kristína Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

Za: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav Nosek, p. Dagmar 

Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila Menšíková, Kristína 

Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

Proti:  0    Zdržali sa: 0  

Návrh bol prítomnými poslancami jednohlasne schválený.  

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, predniesol návrh na overovateľov zápisnice: Ing. 

Renáta Medňanská a Mgr. Kristína Pöstenyi.  

 

Hlasovanie:   Prítomní: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav 

Nosek, p. Dagmar Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Kristína Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

Za: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav Nosek, p. Dagmar 

Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila Menšíková, Kristína 

Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda  

 

 Proti:  0    Zdržali sa: 0  

Návrh bol prítomnými poslancami jednohlasne schválený.  

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, za zapisovateľku na  zasadaní mestského 

zastupiteľstva určil p. Alenu Polákovú. 

 

3/ Návrh na schválenie financovania - vykonania nevyhnutných prác, ktoré vyplynuli 

z rozdielov medzi  projektovou dokumentáciou a výkazom výmer, ako aj pre potreby 

zmeny technického riešenia časti diela v súvislosti s realizáciou stavebných prác 

„Centrum Integrovanej zdravotnej starostlivosti pre mesto Šaštín-Stráže.“  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 3. 

  

p. Miroslav Nosek - poslanec MsZ, sa spýtal, či je v poriadku, že z ôsmich dní nám tri dni 

organizujete náš čas? Či je toto v poriadku, bez toho, aby niekto dvihol telefón a zavolal máme 
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dneska mať zastupiteľstvo to je jedna vec. Druhá vec je, že by som chcel navrhnúť, aby sa 

nerobili také veľké presuny medzi škôlkou ZUŠ a všetky tie menšie sumy, aby sa dali 

dohromady, že či by nebolo možné riešenie také že by sa zobrali finančné prostriedky 

z mzdových prostriedkov na meste a podľa toho ako p. primátor hovoril, že podľa toho ako sa 

vyvíja situácia  podielové dane prídu a budú vo väčšej miere, že by sa to potom do tej kasy na 

mestskom úrade vrátilo a bolo by to jednoduchšie, že by to bolo len jedným prevodom zobrať 

a druhým by sa to vrátilo. Ďalej sa chcem spýtať kto vypracoval tento návrh Rozpočtového 

opatrenia č. 4 – zmena rozpočtu.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. Nosek zatiaľ sme pri bode č. 3. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ sa ospravedlnil. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, prečo organizujeme v priebehu ôsmich dní program 

mestského zastupiteľstva a iné, tak to vyplynulo po porade minulého zastupiteľstva, že dnes by 

sme mali mať zastupiteľstvo. Ja som odišiel skorej ak si pamätáte som sa ospravedlnil. Takže 

ma požiadali, či by som zvolal zastupiteľstvo poslanci, ja som nevedel či sú obvolaní alebo nie 

sú, bola požiadavka zvolať zastupiteľstvo,  som sa rozhodol, že ho zvolám. Prečo nezobrať 

mzdy z platov zamestnancov mestského úradu, vy dáte vždy požiadavku na zastupiteľstve, keď 

už máme ísť hlasovať, mohla prísť možno skorej, ale odpoveď by bola taká akú ste už dostali 

a to taká že tam sú zazmluvnené nejaké platy a my im to musíme garantovať. Tak ako som 

povedal, že nevieme, aké budú chodiť podielové dane predpokladáme, že by mohli chodiť, tak 

aké majú, alebo vyššie. Predpokladáme, to neviem zabezpečiť. A kto vypracoval tento materiál 

tam je na začiatku v tej košieľke napísané kto vypracoval materiál. To je pri každom materiály 

napísané, že kto ho vypracoval.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, áno, ale to je k štvorke, to sa potom, to teraz poprosím nie, 

to potom k štvorke. Ďakujem. Ale až môžem k tomu, že to neviem, či je to správne takáto 

omluva, že si dostal takúto požiadavku. Až si pamätáš si dostal v minulosti, ak sa niečo dialo 

vedeli sme sa stretnúť aj v nedeľu, žiadny problém, niekto zdvihol telefón máte čas, dohodneme 

sa napríklad o pol desiatej, o trištvrte na desať, stretli sme sa bez problémov. Jeden telefonát 

nič inšie to nechcelo a bolo by to bez problémov. Takto to vidím, že jednoducho je to 

nadiktované a vy si musíte nejako urobiť, to už nie je celkom tak, toto už je mimo plánu. Ešte 

to by som sa spýtal, máme už druhé zastupiteľstvo a je tam písané XVII., XVIII., že či je to 

riadne, alebo mimo plánu alebo ako? Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, neexistuje pojem riadne, alebo mimoriadne, to už 

sme sa rozprávali niekoľkokrát a ja som na začiatku povedal, že je to XVIII. zasadnutie 

mestského zastupiteľstva. Čiže ďalšie v poradí.   

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ukončil rozpravu k bodu č. 3 a vyzval predsedu 

Návrhovej komisie Ing. Ota Kozánka, aby prečítala návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Návrhom – na schválenie financovania - vykonania 

nevyhnutných prác, ktoré vyplynuli z rozdielov medzi  projektovou dokumentáciou a výkazom 

výmer, ako aj pre potreby zmeny technického riešenia časti diela v súvislosti s realizáciou 

stavebných prác  „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti pre mesto Šaštín-Stráže“ 

prijalo, 

 

U z n e s e n i e  MsZ č. 464/2021    
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

                S ch v a ľ u j e 

čerpanie  úveru   vo výške   110 000,– € na financovanie 

kapitálových výdavkov, a to na dofinancovanie projektu 

Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti. 
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Hlasovanie:   Prítomní: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril 

Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav Nosek, p. Dagmar 

Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, Kristína Pöstenyi, Ing. Ján 

Šimurda  

 

Za: 6   p. Vladimír Sofka, Ing. Oto Kozánek, p. Dagmar 

Fodorová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Kristína Pöstenyi,  

 

Proti: 1 p. Miroslav Nosek    

 

Zdržali sa: 3 Ing. Ján Šimurda, p. Anna Kormanová,  

p. Cyril Filípek 

 

 

4/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 4/2021  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, otvoril rozpravu k bodu č. 4. 

 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ja by som sa spýtal, teda ohľadom toho vypracovania, ale 

jedná sa mi o ten odstavec na poslednej strane, materiály, ktoré sme dostali, kde sa píše 

„vzhľadom k tomu, že sa zvyšná časť nákladov vo výške 50 tisíc eur na dobudovanie CIZS 

navrhuje z rozpočtu mesta, vyčerpáme svoje doterajšie rezervy a vznikajú oprávnené obavy, 

o plnení nepredvídateľných výdavkov a požiadaviek občanov mesta ako napríklad riešenie 

havarijného stavu bytov na ulici Štúrova, doasfaltovanie ciest v parku pri Bazilike, bežné 

i kapitálové výdavky súvisiace so základným fungovaním mesta, budú týmto uznesením 

obmedzené.“ Kto toto vypracoval, to by ma zaujímalo? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ešte má niekto nejakú otázku k tomu? Odpoviem. Ja 

som požiadal, keď som sa dozvedel v stredu, že by malo byť zastupiteľstvo, požiadal som 

zamestnancov a p. prednostku, aby pripravili uznesenie v tom istom znení, ako bolo predložené, 

aby sa predložilo v pondelok mestskému zastupiteľstvu na schválenie. Ráno som dostal verziu, 

nástrel akoby to uznesenie malo vyzerať, tak ako je dnes predložené, ja som potom mal 

stretnutia mimo úradu aj ošetrenie u lekára, takže som nepozeral už maily, ale volal mi p. 

zástupca, že je tam tento odsek, takže som to začal riešiť so zamestnancami, aby tento odsek 

tam nebol. Medzi tým, vám boli poslané tie materiály v tlačenej verzii. Takže sa upravili na 

mestskej stránke, pretože ten môj pokyn bol taký, aby sa pripravilo to uznesenie, také aké bolo 

v stredu predložené.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ako je možné, že toto niekto bez vedomia primátora dá 

poslancom a na stránku mesta? Zaujímalo by ma, konkrétne kto to vypracoval? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ja som nebol na úrade, ale napísaná tam je p. Ing. 

Veronika Bízková, ale predpokladám, že jej rozhodnutie to nebolo, bolo to z rozhodnutie jej 

nadriadenej.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, jej nadriadená je p. prednostka až tomu dobre rozumiem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. prednostka, ja som s ňou dnes nebol, keďže má 

dovolenku, ja som bol tiež mimo úradu dnes a sme sa rozprávali a ona povedala, že je to opis 

danej situácie ktorý vieme, ale teda nemalo to ísť do dôvodovej správy, ani do uznesenia, čo 

v uznesení nebolo, do uznesenia sa nezasiahlo. Uznesenie je predstavené v tej istej podobe, ako 

bolo aj v stredu. Tento odstavec som kázal, aby bol odstránený, pretože som nechcel, aby tam 

bol v tej Dôvodovej správe.  
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p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, stále tomu neviem pochopiť, že ako je možné, že bez 

vedomia primátora sa niečo takéto dostane von, preto, lebo  ja si myslím, že za toto by si mal 

vyvodiť, nie je to prvý krát, mal by si vyvodiť za toto aj nejakú zodpovednosť. Hovorím nie je 

to prvý krát a ďalšia vec je, že toto sa píše, keď sa schváli ten úver v sume 110 tisíc a pozbierajú 

sa pozbierajú sa položky, aby to urobilo 160 i keď potrebujeme 155, takže bolo povedané aj 

myslím že firma, ktorá to zhotovuje, myslím že ty si to povedal, že to nie je všetko. Že ešte 

ďalšie finančné prostriedky bude treba, to znamená, že tento článok čo tu je, potom ako ho 

máme brať, keď ešte ani nevieme a nikto nechce povedať, o akú sumu sa to celé navýši. Vie to 

niekto povedať? Ja si myslím, že by to mal a myslím si, chcem Ťa vyzvať, aby si rokoval 

s dodávateľom, nech povie o akú sumu sa bude ešte jednať, aby to bolo dokončené tak, aby sa 

to dalo predať a prevziať skolaudované, aby sa to mohlo otvoriť a prevádzkovať. Toto žiadam, 

aby niekto povedal aká suma ešte je potrebná, lebo toto nie je konečná suma na ktorú máme 

brať úver a kedy budeme ďalší brať?  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta poprosím do zápisu p. Polákovú, aby zapísala, osloviť 

firmu KAMI, aby dali či ešte bude nejaké navýšenie, alebo nie a v akej hodnote. K tomu 

odstavcu sa neviem vyjadriť, nemám to odkomunikované s p. prednostkou, neviem k tomu viac 

povedať, len to čo som povedal.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, prečo tu dnes nie je? Lebo toto je dosť dôležitý bod. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, mala nahlásenú dovolenku už začiatkom minulého 

týždňa. Keďže sme nepredpokladali že bude dnes zastupiteľstvo a vyplynulo to až po 

zastupiteľstve v stredu.  Má ešte niekto otázku?  

  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ukončil rozpravu k bodu č. 4 a vyzval predsedu 

Návrhovej komisie Ing. Ota Kozánka, aby prečítala návrh na uznesenie. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Návrhom – na schválenie  - Rozpočtového 

opatrenia č. 4/2021 prijalo, 

 

U z n e s e n i e  MsZ č. 465/2021    
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

                S ch v a ľ u j e 

Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 4 – zmena rozpočtu Mesta 

Šaštín-Stráže  na rok 2021. 

 

 

 

Rozpočet  mesta + RO Rozpočet 

rok 2021 

Návrh na 

zmenu 

Rozpočet po 

zmene 

    

Bežné príjmy  4 482 438 0 4 482 438 

Kapitálové príjmy 969 915 0 969 915 

Finančné operácie príjmy  1 528 433 110 000 1 638 433 

Príjmy spolu 6 980 786 110 000 7 090 786 

Bežné výdavky  4 391 052 -50 000 4 341 052 
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Kapitálové výdavky 1 436 699 160 000 1 596 699 

Finančné operácie výdavky 1 149 374 0 1 149 374 

Výdavky spolu 6 977 125 110 000 7 087 125 

Hospodárenie mesta + RO  3 661 0 3 661 

 

Hlasovanie:   Prítomní: 10   p. Vladimír Sofka, p. Cyril 

Filípek, Ing. Oto Kozánek, p. Miroslav Nosek, p. Dagmar 

Fodorová, p. Anna Kormanová, Ing. Renáta Medňanská, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, Kristína Pöstenyi, Ing. Ján 

Šimurda  

 

Za: 6   p. Vladimír Sofka, Ing. Oto Kozánek, p. Dagmar 

Fodorová, Ing. Renáta Medňanská, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, Kristína Pöstenyi,  

 

Proti: 1 p. Miroslav Nosek    

 

Zdržali sa: 3 Ing. Ján Šimurda, p. Anna Kormanová,  

p. Cyril Filípek 

 

 

 

5/ D i s k u s i a 

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta otvoril bod č. 5/ Diskusia.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, spýtal sa ohľadom predražených, čo sa malo riešiť, že 

predražené komponenty. Kedy sa to bude riešiť, lebo ja v tom vidím, v pár bodoch 

vypichnutých, čo vypichol aj p. Kaňúch, a teda aj od projektanta, že tam je, hovorím akože 

približne 30 tisíc, to je len pár položiek. Kedy sa toto bude riešiť a to už malo byť odpočítané 

z tej sumy, ktorá sa dnes schvaľovala. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, áno toto malo byť stretnutie, ja som poprosil aj p. 

predsedu Stavebnej komisie, aby toto zaradil ako bod programu rokovania Stavebnej komisie, 

ale neudialo sa tak, také stretnutie ešte nebolo. Následne to malo ísť na Finančnú komisiu. Tak 

to bolo dohodnuté. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ,  v poriadku ale kedy sa to bude riešiť toto. To je veľmi 

vážna vec, oni medzičasom môžu tie veci napr. namontovať a nikto to s nimi nebude 

rozporovať, to znamená keď to nikto nerozporuje tak je to v poriadku. Takže to si nemyslím, 

že bolo, komisia má len odporúčať, nemá žiadne právomoci.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. Nosek, dohodli sme sa takto na zastupiteľstve? 

Ešte v marci.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, keď to neprebehlo, tak to mal niekto, tak ako zastupiteľstvo 

sa dneska zo stredy na pondelok  zorganizovalo, tak sa malo zorganizovať aj stretnutie 

Finančnej aj Stavebnej komisie, aby sa to dalo na jednej komisii dohromady. Toto sa neudialo, 

toto nie je také ospravedlnenie, že  prečo. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ja sa neospravedlňujem, ja sa pýtam tiež, prečo 

nebolo, ja som poprosil p. predsedu, aby to zorganizoval.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, tak sa musíme jeho spýtať to je jedna vec. Ďalej by som 

chcel požiadať, alebo spýtať sa, lebo sme boli na tej prehliadke cyklotrasy, neviem možno už 
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sa to rieši aby sa dali tam tie zábrany, preto lebo som videl, že už aj vozidlá bez ŠPZ sa tam 

preháňajú, ďalej tam jazdia aj vozidlá, ktoré by nemuseli, jednoducho oni idú a aby nemuseli 

ísť 200 m pešo tak tam idú autom a nechajú to tam odstavené. Zase odídu atď.. Kedy je to 

naplánované tie závory tam, aby sa toto riešilo.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, máme v stredu kontrolný deň, spýtam sa p. 

projektanta, je tam nejaká finančná rezerva, že by nám to mohlo vyjsť z toho. Pretože nechal 

som naceniť, vzhľadom k tomu, že stúpajú ceny materiálu. Jedna závora vychádza okolo 500m. 

eur. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, to bolo v cene toho projektu. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, nie, závory neboli, je tam značenie, ktoré by mali 

dokončiť, dopravné značenie a maľovanie dopravnej čiary, ktoré by mali dokončiť tento 

týždeň. To bolo v cene projektu a to bolo vysúťažené, závory neboli. Hovorili sme aj 

s vodohospodármi oni tak isto súhlasia Chceli by nám dodať také tie univerzálne zámky, aby 

sme tam nemuseli dávať klasickú fabku visiacu, ale to aby mohli oni na každej svojej stavbe si 

odomknúť svojim vlastným kľúčom. Plánovaná je tá zátarasa, ale až za záhradkársku oblasť, 

boli ste tam keď sme sa o tom bavili.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ďalej by som sa spýtal, je to chvíľu, ale že či už si podnikol 

nejaké kroky čo som povedal na minulom zastupiteľstve ohľadom oznámeného podvodu? Čo 

v správe napísal stavebný dozor. Ja som ťa vyzval.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, volal mi p. prokurátor, ale bohužiaľ sa mi nedovolal 

a ja som sa potom nedovolal nemu, to bolo celé zatiaľ. Snaha o komunikáciu prebehla, ale 

neúspešne. Ale bolo to teda minulý týždeň vo štvrtok. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ďalej by som chcel vyzvať aj hlavného  kontrolóra, v tejto 

veci, že lebo je to aj v jeho náplni kontrolnej činnosti. A ďalej by som sa ho chcel spýtať, kedy 

má v pláne nám predložiť tie správy ohľadom kontroly uznesení a tých zmlúv. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, tak čo sa týka kontroly uznesení začal som robiť 

na uzneseniach týchto aktuálnych od začiatku roka. Mám urobené čo bolo v tomto roku prvé 

a druhé zastupiteľstvo z toho stredajšieho ešte nemám a tie uznesenia od r. 2015 tie sú 

v zápisniciach vo formáte PDF a to znamená, že vytiahnuť uznesenia z jedného zastupiteľstva 

z PDF prekonvertovať to do Wordu, aby som najprv mal aspoň zoznam takých uznesení, nie je 

také jednoduché, keď si myslíš, skús sa prísť pozrieť do mojej kancelárie, skús na mojom 

počítači, ktorý ja mám pridelený koľko ti bude trvať jedno zastupiteľstvo. Keď jedno 

zastupiteľstvo by si urobil za deň a pol, ja mám úväzok na štyri hodiny. Keď za jeden aj pol 

dňa urobíš jedno zastupiteľstvo ty osobne dám klobúk dole pred tebou. Po zem sa ti pokloním. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, prečo by som to ja robil? 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, samozrejme, že ja to budem robiť, budem to robiť 

s takou technikou akú mám, potrebujem minimálne iný počítač, výkonnejší, pretože spustenie 

môjho počítača niekedy trvá pol hodinu ráno.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, bude sa kupovať. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, keď budem mať možnosti na to bude to rýchlejšie, 

ale nie tak ako si ty  predstavuješ. Vieš koľko je zmlúv len za minulý rok? Vieš koľko to je 

uznesení od r. 2015? Ja viem prečo si ty navrhol, aby som skontroloval uznesenia od r. 2015, 

ale keď si myslíš, že ma zahltíš robotou, tak p. poslanec tie práce, ktoré sú potrebné nemôžu 

byť vykonávané tak, ako by si si ty predstavoval. Ja sa neospravedlňujem, ja to budem robiť, 

ale budem to robiť za taký čas, aký ja stihnem.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, v poriadku, ale prečo to hovoríš, že som ťa zahltil a tak 

ďalej. Ja ti poviem jednu vec a stále už sa bavíme o tom pár rokov, že tie uznesenia, ktoré ako 

hovoríš teraz od začiatku roka robíš a máš ich skontrolované a treba ja neviem ku koncu roku, 

alebo po pol roku si ich vytiahnuť, alebo ich vyhodnotiť. Toto uznesenie je hotové toto sa plní 

toto je nesplnené a mám ho niekde.  



8 
 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, na júnovom zastupiteľstve bude takáto správa 

podaná stačí ti taká odpoveď? 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ – áno stačí. Ďakujem. Ďalej by som chcel poprosiť, aby 

poslanci boli informovaní o priebehu verejného obstarávania a boli aj prítomní pri vyhodnotení 

ponúk, čo sa týka týchto nových akcií, ktoré majú byť chodníky,  Hviezdoslavova, Štúrova 

a cesta Zákostolie. Žiadal som ešte verejné obstarávanie  na komplet celý priebeh až po 

vyhodnotenie za zariadenie, ktoré bolo na zdravotné stredisko, do kedy to môžem dostať? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, musím požiadať kolegyňu, aby to skompletizovala 

a dám vám vedieť, poprosím do zápisu. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, oslovili ma občania, nielen teda tuná, hovoril som to aj 

minule, ale nebol si tu. Nielen z ulice Domky ale aj na Školskej ulici, skrátka tí ľudia, ktorí 

majú deti, že či by sa nedalo doplniť, obnoviť ihrisko pre deti, ktoré oni majú v Domkoch, ktoré 

už dosluhuje, vybudovali si ho tam svojpomocne. Či by nebolo možné z mesta, tam zakúpiť 

preliezky, hojdačky, šmýkačky, myslím si že by sa to možno dalo, z tých peňazí, ktoré boli na 

určité akcie, ktoré sa v dôsledku pandémie nekonali, alebo sa nebudú konať, to sa vie. Myslím 

si, že sa nebudú konať. Dalo by sa v tomto pomôcť týmto deťom a občanom. Ozaj je tam 

príjemné domáce prostredie.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. Nosek k tým ihriskám, musia byť certifikované 

ihriská. Ihriská, ktoré sú kúpené v Strážach na futbalovom ihrisku stáli 10 tisíc pred neviem 

koľkými rokmi, neviem aké ceny sú teraz. Najprv to budeme musieť preveriť koľko to vôbec 

stojí, či a odkiaľ tie peniaze na to zoberieme.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, áno, ale možno keby sme začali hojdačkami alebo 

šmýkačkou teraz, len aspoň časť, ja nehovorím, že by to muselo byť naraz, oni to tak isto 

nechcú. Aspoň niečo. Ale ja si myslím, že keď sa to kdekoľvek v obchode kúpi, tak to musí 

certifikované byť. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, musí to byť certifikované, ale musí to aj firma 

certifikovaná osádzať, preberajú za to zodpovednosť. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, viem že, sme sa bavili s konateľkou Gazárky, že ona má 

niekoho, ktorý tieto certifikáty vydáva a hovorila vtedy, že je ochotný aj pri nejakých takých 

tých osadeniach alebo prekládkach byť nápomocný a vedel by nám v tom pomôcť. Takže by 

sme sa nej spýtali či aj takto môžeme. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ja sa jej spýtam.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ešte sa spýtam od 01.05. vraj má samospráva nové 

kompetencie udeľovania pokút, čo sa týka parkovania, neviem či by vedel niekto o tomto 

poinformovať. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, zachytil som túto novelu zákona, jedná sa o to, že 

obce môžu ukladať pokuty za zlé parkovanie. Musíme však prijať k tomu Všeobecne záväzné 

nariadenie, alebo ktoré už bolo prijaté  o pomenovaní tých  verejných priestranstiev,  potom 

VZN ohľadne dopravy, ktoré keď som ja nastúpil aj som spracoval, ale vtedy neprešlo. Vtedy 

bolo vyradené z programu, ale VZN o celej parkovacej politike v meste by sa malo spracovať, 

pretože my keď by sme pokutovali, dajme tomu stojí niekto na chodníku, nechá 1,5 m, akým 

spôsobom ho chceš postihnúť, keď nemáš k tomu predpis. Takže my ten predpis si musíme 

vyrobiť, schváliť a keď ho budeme mať, tak potom sa musí zakúpiť zariadenie, napr. fotoaparát, 

ktorý bude mestský. Ja mám taký rozkaz, ktorým v zrýchlenom konaní sa tá pokuta dá vyrubiť. 

Ešte tam vidím jeden problém že mesto nemá možnosť vylustrovať to evidenčné číslo. My 

nemáme prístup do systému, takže akým spôsobom sa to bude riešiť, ja som už aj posielal dotaz. 

Zatiaľ mi neprišla odpoveď, akým spôsobom sa my dozvieme, čie to vozidlo vlastne je, keď 

ešte teraz sa idú robiť tie značky tak, že nebude to podľa okresov, ale nejakým iným spôsobom 

číslované. Takže my ani nebudeme vedieť či ten človek, ktorý tam parkuje je Senický alebo 

Skalický okres alebo ktorýkoľvek. Pokiaľ sa bude na tom systematicky robiť, ja odhadujem, že 
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nejak do jesene, by sme sa mohli s tým, za pomoci poslancov popasovať. Dá sa to urobiť, 

nesmie sa na to zabudnúť, musí sa na tom intenzívne robiť. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, to teraz záleží na kom, na tebe, na zastupiteľstve,  alebo na 

primátorovi? 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, VZN záleží na zastupiteľstve. Na mne to nezáleží, 

ja len hovorím, moje informácie, ktoré ja osobne mám. Samozrejme, že ja nevypracúvam VZN, 

podieľať sa môžem na nich, alebo v podstate je to aj moja povinnosť sa podieľať na tých 

materiáloch, ale ja VZN nespracovávam. Metodicky tam môžem byť nápomocný.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, malo by sa to zadať mestskému úradu, aby vypracoval 

VZN a potom aby sme ho schválili a potom, takým nejakým postupom išli. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, áno ale veď aj ty si do toho robil, to si pamätám aj 

v minulom volebnom období, takže takisto by si mohol svoje pripomienky k tomu dať. Pretože 

tiež poznáš tú situáciu v doprave, si v tom doma, zaoberáš sa s tým, takže spoločnými silami. 

Nesmie potom prísť k dohadom či to tak je, alebo nie. Keď je to jednoznačné pošle sa rozkaz 

o zaplatení pokuty, je tam ešte možnosť keď zaplatí 2/3, tak sa to považuje za uhradené, to sú 

detaily, ktoré sa musia dopracovať.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ja s tým nemám problém, ja som ochotný.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, ľudia sa ma pýtajú ako to vyzerá ohľadom cintorína, 

kedy sa bude rozširovať? Veď predsa dobre vieš, že sa ti schválilo ďalších 20 tisíc na rozšírenie 

cintorína a teraz nie je kde pochovávať. Neviem čo im mám na to odpovedať. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, neviem, či nie je kde pochovávať, toto by vedela 

povedať p. Suchá, keď som sa jej naposledy pýtal, samozrejme tých miest sa zmenšuje, ale 

niektoré pozemky sú vykúpené, niektorí nám nechceli predať pozemky, aj vy napríklad. Takže 

nemôžeme to tak jednoducho uceliť časť pozemkov je tam vaša, ktorú ste nechceli predať. 

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, ale vďaka čomu? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, to neviem vďaka čomu, to musíte vy vedieť. 

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, to tu nebudem riešiť. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, to by sme mohli tu riešiť, nech vedia občania.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, dobre. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, samozrejme musí sa oplotiť a vybudovať 

infraštruktúra. Zase treba nejakú projektovú dokumentáciu, ktorá bude niečo stáť, rozvody, 

elektriny, osvetlenie,  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, ja cintorín nebudem riešiť, ja som ochotná sa toho 

vzdať. Ja mám už tri roky podané štadión a neriešite to. Nič sa nerieši. Riešim tu p. primátor 

ďalšiu vec tržnicu, tretie zastupiteľstvo, udaná som tam za to, dobre vieš čo Minárik na mňa 

napísal, je to mestský pozemok, mestské zábrany boli kvôli pandémii, stále prechádzajú, nedá 

sa tam byť, nedá sa tam fungovať, nie je tam ďalší zákaz vjazdu, ľudia na rožku sa sťažujú 

Deminových, Havlíčkovci, Edita, to nie je možné tam byť. To nie je slepá ulička. Tam sa 

pozrážali auta, pováľali stánky, tam sa nedá tak fungovať. Tam sa to musí nejako uzatvoriť 

a iba čo dovážajú tovar, aby tam mali prístup. Cudzí si skracujú krížom, krážom.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, dobre, ja navrhujem zavolať stretnutie myslím, že 

Vás, Drogériu a p. Minárik Mäsiarstvo tam je ten najväčší problém z týchto dvoch. Teda on 

hovoril to, že nemajú možnosť zásobovania nákladnými autami, iba cez tú uličku. 

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, ja ti poviem ako to je, prídu odpredu dovezú mu tovar, 

oni môžu vycúvať späť, lenže oni si to skracujú a idú tak, tak to funguje. Prečo drogéria nechodí 

tade, vycúvajú, idú naspäť. Nemám proti tomu nech prejdú tade, ale nie cudzí, autobusy.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, tadiaľ chodia autobusy? Nevidel som, ale je to 

možné. 
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p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, keď prišli pri Demianoch, zbadali  zábranu, tak sa 

vrátil a išiel na hlavnú, keď išli odpredu a zbadali zábranu, tak sa vrátili naspäť. Alebo to riešiť 

stĺpmi. Čo bývajú na tom rožku sa mi sťažujú. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, musíme samozrejme  požiadať políciu o určenie, 

nemôžeme tam zabetónovať nejaké stĺpky. 

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, ale to už je tretie zastupiteľstvo. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, p. Kormanová, my dávame veci na Dopravný 

inšpektorát a to trvá niekedy aj tri mesiace a viac. To nevieme ovplyvniť.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, stále to je a nič sa s tým nerobí. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ale nemôžete tam dať zábrany, ktoré sú určená na 

tržnicu, čo tam dáme to nám musí určiť dopravný policajt.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, a slepú uličku ste tam vedeli dať? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, to nám určil dopravný policajt. To čo nám došlo 

v rozhodnutí sme museli spraviť.  

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, keď môžem sa k tomu vyjadriť, robil som 

vedúceho odboru dopravy v Senici. Poznám tie predpisy, akým spôsobom sa to dá urobiť. 

Pokiaľ by sa na tú ulicu dal zákaz vjazdu všetkým motorovým vozidlám okrem zásobovania, 

tak by tam problém nemal byť. Čo sa týka tých nákladných áut p. Kormanová, ktoré tam vozia 

do drogérie a Minárikovi, dovezú tam, ale on nemôže cúvať naspäť do toho parkoviska, tam 

stoja autá a pri stánku on s tým veľkým autom nevycúva. Takže keď on príde dvakrát do týždňa, 

zásobuje tie predajne, tak tam by nemal byť problém, ani pre vás.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, tu sa nejedná o Minárika, ani o drogériu, tu sa jedná, 

že cudzí si skracujú. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, keď tam cudzí pôjde a bude tam zákaz vjazdu, 

okrem dopravnej obsluhy, len to sa nedá dať len tak, že tam Vlado Fiala osadí značku, to by 

sme si mohli každý osadiť značku, kde chceme. Dobre p. Kormanová treba dať návrh, to sa tak 

návrhy nedávajú však som hovorila alebo hovorilo sa. Stačí napísať Ing. Baďurovej, že akú 

značku tam dať, ona to odkomunikuje s dopravným policajtom a ten vydá rozhodnutie. Potom 

sa tam môže osadiť.  

p. Anna Kormanová – poslankyňa MsZ, to je od veci, ja už to riešiť nebudem.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, chcem sa k tomuto spýtať jednu faktickú, že keď tam dal 

schválil značku slepá ulica je k tomu nejaký pokyn, keď tam prídem a je koniec, ale toto je 

prejazdná. Je to v nejakej správe, kde to má byť osadené? 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, pravdepodobne to bolo v nejakom projekte.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, bol ten projekt riešenia, čo sa bude striekať to 

námestie a tam bola určená slepá ulica, ale to určil dopravný policajt, to sme neurčovali my.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ja viem, ale zasa tam je taký pokyn výjazd na parkovisko 

bude zatarasený. Tým pádom je to slepá ulica. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, nemôžeš tam dávať zábrany, pretože, zábrana je 

dopravné zariadenie, ktoré zase musí vyhovovať nejakým predpisom.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, keď tam navrhol slepú ulicu, musí tam byť niečo v tých 

pokynoch, že z tejto ulice je vjazd, tu sa nepokračuje, tu budú zátarasy, alebo kolíky. Nebude 

sa dať prejsť cez tú cestu. Tam by stačil potom aj prejazd zakázaný.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, oslovíme dopravného inžiniera, aby zvážil ten 

prejazd zakázaný, lebo je to logickejšie, keďže sa tam nedajú dať zátarasy na konci. Určené 

v projekte nie sú, takže treba to doriešiť tým prejazdom okrem zásobovania, tým by sa malo 

zamedziť všetkým autám zákaz prejazdu, druhá vec je kto to bude kontrolovať, mala by to 

kontrolovať štátna polícia, neviem, či bude v ich silách, aby to odkontrolovali každý deň.  

Zaznelo tu, že máte vy ako poslanci dať návrh na stavebný úrad, nie že poslanci majú dať návrh 

na dopravný inšpektorát. Stavebný úrad to bude riešiť. Za policajta sa ja neviem vyjadriť.  
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p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, správa policajta je možno na stavebnom úrade, treba sa do 

nej pozrieť ako to tam je ošetrené.  

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, ja si myslím, že toto čo ste povedal, že aby poslanci 

vlastne oslovili stavebný úrad, my sme tu na to, momentálne diskutujeme ako poslanci, bavíme 

sa tu čo treba riešiť a ja len zo svojich skúseností, že keď aj poslanci v inom meste diskutujú 

a sú to relevantné návrhy, tak nie je potrebné, aby p. Kormanová išla na stavebný úrad a dávala 

tam návrhy, my sme tu od toho, aby sme tie návrhy teraz momentálne povedali, predložili 

a zamestnanci úradu zo zápisnice si to vytiahli a môžu to riešiť, či je to opodstatnené. Toto si 

myslím p. Mošať, že toto tu je také zavádzanie. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, vôbec som nemal snahu zavádzať. 

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa  MsZ, ale p. Mošať, ale p. Kormanová dá tu podnet, mesto 

ten podnet by si malo zapísať a osloviť dopraváka. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ja poprosím, aby sme sa tu zbytočne nedohadovali, 

spravíme to takto ako navrhuje p. Medňanská, je to zapísané v zápise, p. Poláková to má, náš 

stavebný úrad osloví o riešenie situácie v priestoroch tržnice. Ak by to bolo možné tou 

zákazovou značkou okrem zásobovania, toto sa mi zdá také najlogickejšie, ale samozrejme 

musí to určiť dopravný policajt, nám sa môže zdať logické, ale on to musí určiť. Je to v zápise. 

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, p. Mošať, aby ste to nebral ako nejaký osobný útok, 

je to normálna realita na iných zastupiteľstvách sa to takto rieši. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, vôbec nie, ja nevzťahujem, neberiem veci osobne.  

p. Cyril Filípek – poslanec MsZ, opravuje sa námestie, ktoré sa platí prakticky z daní našich 

občanov. Malo by sa niečo začať robiť ohľadom parkovného, v sobotu keď tam idú naši občania 

zaparkovať, prakticky nie je kde. Všetko cezpoľný, všade kde prídem do tých väčších miest sa 

vyberá parkovné. Treba niečo robiť, buď automaty, alebo niečo také. Naši občania tuná platia 

dane a celý týždeň tu parkujú autá cudzích ľudí. Toto isté urobiť aj v rekreačnej oblasti, aj keď 

to nie je náš pozemok, treba sa s Lesmi dohodnúť a vyberať. Peniaze chýbajú, peniaze nie sú 

a tu nám letia hore komínom. Nech naši občania majú z toho prospech. Aj to integrované 

zdravotné stredisko, bude to pekné, ale už pochopte aj občania vy, že tuná budú chodiť pacienti 

aj z okolitých obcí, tu zadlžíme našich občanov, nezabránime tomu. Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ja môžem povedať, že takéto  témy už prebiehali už 

na Finančnej komisii, p. predsedníčka môže potvrdiť, že už takáto téma bola, nie je to 

dotiahnuté do konca. Či teda zaviesť nejaké parkovné, akým spôsobom, táto téma zostala 

otvorená, nie je ešte ukončená. Samozrejme môže sa to doriešiť, je to na tom tému rozobrať 

a rozdiskutovať. 

p. Cyril Filípek – poslanec MsZ, treba hospodáriť aj takouto formou ako správny manažér mesta 

treba toto zaviesť, každá koruna, nech sa vyberie čo sa vyberie, raz sa to vráti. Ďakujem. 

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, ďakujem za slovo, ja by som chcela troška z iného 

súdka, nech len nehaníme. Chcela by som takto verejne poďakovať mestu, hlavne 

zamestnancovi p. Vladovi Fialovi za promptné riešenie bytu ohľadne p. Ryčovskej, tento byt je 

v nevyhovujúcom stave a po oslovení mojej požiadavky na mesto bolo to ihneď riešené, takto 

by som chcela všetkým poďakovať, ktorí sa podieľali na riešení. Chcela by som sa opýtať ešte 

jednu vec, ohľadne tejto ulice aj ulice Školská či ŠFRB dal nejaké vyjadrenie, či prebehlo 

nejaké stretnutie alebo či prebehlo stretnutie s občanmi aspoň? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, nie neprebehlo žiadne z týchto stretnutí, čakáme na 

stále na vyjadrenie ŠFRB, ale vyžiadali si kontrolu, prebieha momentálne kontrola 

z Ministerstva dopravy a výstavby SR na troj-izbové byty v ulici Školská.  

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, oni akože prišli sem, alebo si vyžiadali dokumenty? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, vyžiadali si dokumenty. Zatiaľ vzhľadom na situáciu 

neprišli. 

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, vy ste im odovzdali dokumenty? 
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Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, posielali sa im dokumenty, všetky neviem teraz 

povedať aké, p. Matúšová toto rieši. Oni si niečo vyžiadali, samozrejme majú právo si niečo 

dožiadať a zo ŠFRB nikto. 

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, môžem ťa poprosiť, že keby bol nejaký výstup 

z toho, aby si nás informoval. Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, dobre.  

Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa MsZ, ja som chcela toľko, že som rada, že sú na námestí 

osadené nové koše, ale tým chcem vyzvať obyvateľov, možno že sa to zdá trápne, ale nie je to 

trápne, že keď už tam sú koše, aby sme ich aj využívali. To je výzva na všetkých nás. Chcem 

sa spýtať či už prebiehajú nejaké jednania ohľadom výmeny pozemkov na Gazárke, či už sa 

ohľadom toho niečo deje? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, bolo stretnutie s p. riaditeľom lesov. Písal som p. 

Baďurovej, aby našla nejakého znalca, ktorý dokáže, ohodnotiť pozemky, dievčatá spisovali 

všetky pozemky, ktoré máme či už v urbáre, alebo v lesoch. To trvalo nejakú dobu než spísali 

pozemky, vyhľadať v majetkoch a teraz sme oslovili znalca, aby určil cenu, ak budeme vedieť 

tú hodnotu, tak vám samozrejme poviem, skôr ako začnem jednať s lesmi, aby ste aj vy vedeli 

akú máme cenu, koľko to je m2. Možno p. Šimurda pozná aj iných znalcov, možno by bolo 

dobré osloviť. Samozrejme ponúkali aj lesy, ale nechceli sme využívať človeka z lesov. Takže 

neviem teraz koľko je to m a cenu. 

Ing. Ján Šimurda – poslanec MsZ, ďakujem za slovo, aby som neskákal od lesov ku Stavebnej 

komisii. Bola tu otázka prečo nebola Stavebná komisia, túto komisiu som prebral ako predseda 

31.03., zasadanie bolo 18.04. a kde som dal do popredia žiadosti ohľadne odkúpenia, prenájmu, 

alebo čo boli žiadosti ohľadne Čistonku. Nakoľko som dal do popredia občanov z nášho 

spoločného mesta Šaštín-Stráže, ktorí si plnia povinnosť daňovníka atď., z toho vyplývajúce. 

Prečo som nedal vtedy zdravotné stredisko, pretože po rozhovore aj s p. predsedníčkou 

Finančnej komisie, chcem spraviť stretnutie ale chcem tam dať aj návrh na zonáciu, návrh na 

komunikácie ohľadne ciest, chodníkov, či už v časti Šaštín alebo Stráži, aby sme sa nestretali 

každý týždeň, ale aby sme zase postúpili dopredu, ospravedlňujem sa, že to doteraz nebolo. 

Plánujem to, možno to bude aj cez víkend, nakoľko všetci majú vtedy viacej času, myslím 

členov komisie, môže prísť aj členovia z radov poslancov, nemám nič proti tomu, každý návrh 

sa počíta. Prečo som nedal vtedy zdravotné stredisko minulý rok sme schválili komerčný úver 

a až do konca roku 2020 sme nič nevedeli. A nehnevajte sa na mňa, aby som za mesiac vyriešil 

to, kde máme šetriť. Ja viem bol posudok od p. Kaňucha, bolo jasne povedané, že tu je to 

predražené, tu je to predražené, ale záleží na uhle pohľadu, či sa na to pozeráte z pohľadu 

financií. Či by to malo ísť cez Ekonomickú alebo cez Stavebnú komisiu. Ako povedal p. Nosek, 

komisia má odporúčací charakter ja sa s tým stotožňujem, budem sa snažiť tento nedostatok čo 

najrýchlejšie odstrániť, Ale taktiež sme mohli spraviť zmluvy o budúcich zmluvách ohľadne 

stomatológov, kde by sme tento nadštandard v prípade toho, že by neprevzali ordináciu 

nedajbože by nám neostala sekera na základe výdavkov. Čo sa týka lesov, bol som na lesoch 

28. 08. 2020, kde som jednal na úseku reprivatizácie majetku, dostali ste to aj maily, návrh bol 

taký, že budeme postupovať v dvoch etapách, prvá etapa bude jazero č. 5 pozemky priľahlé, 

k jazeru č. 5. jazero č. 4, jazero č. 3 a v druhej etapa na základe oceňovania, ktoré je zložitejšie, 

nakoľko sa tam nachádzajú pozemky typu chatového, alebo parkoviská, lebo časť komunikácie 

bude druhá etapa. Ponúkal som tam aj pozemky, oni to už v Bystrici majú, ale mali tam 

reorganizáciu, čo sa týka jednotlivých odštepných závodov, koniec koncov máme tu aj nového 

riaditeľa odštepného závodu, hoci nie je môj zamestnávateľ, ale tá informácia sa ku mne 

dostala. Takže z môjho pohľadu toto. Mám otázky od občanov, orientačne kedy sa bude 

asfaltovať, teda budovať chodník, či už časť Stráže, alebo časť Šaštín, asfaltovať ulica Zákostoli 

komunikácia. A druhá otázka je ako povedal p. Nosek, nejaké ihrisko, ja viem, že sú problémy 
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s tým, že to musí byť certifikované, niekto za to musí niesť zodpovednosť. Ale taktiež v časti 

Školskej ulice sú tam deti, aby sa koncentrovali na nejaké miesto.  Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, k tým lesom, ja by som sa chcel spýtať p. poslanec, 

že kto vás poveril, aby ste riešili túto situáciu za mesto. Ak si pamätám, bolo uznesenie, ktoré 

poverovalo primátora mesta, aby riešil s Lesmi.  

Ing. Ján Šimurda – poslanec MsZ, toto uznesenie nebolo prijaté ešte vtedy, ja som sa išiel 

informatívne opýtať, oni sa mňa pýtali na mestské pozemky, ktoré mesto má, ja som im 

povedal. Dotyčný vedúci odboru reprivatizácie si to poznamenal, koniec koncov pochádza 

odtiaľto a odštepný závod Šaštín dôverne pozná. Riešili to ešte za minulého riaditeľa p. Bílika, 

ktorý je už nebohý. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, otázka kedy sa budú robiť cesta a chodníky, ja už 

som to rozprával na minulom zastupiteľstve, že sa spracováva projektová dokumentácia, po 

spracovaní PD musí ísť na vyjadrenie všetkých dotknutých orgánov, po odsúhlasení a kladných 

vyjadreniach sa vyhlási verejné obstarávanie, po ukončení verejného obstarávania, 

predpokladám na jeseň vtedy by sa mohlo začať. Detské ihrisko to spomínal už p. Nosek, detské 

ihrisko aj v časti Školská aj Domky, Zase rozprávame o tom istom, už sme sa o tom bavili. 

Dostal som informáciu, že jedna šmýkačka cca 1tisíc eur, hojdačka okolo 500,- eur. Zmluvy 

o budúcich zmluvách boli riešené na finančnej komisii, ale teda nedoriešené. Otázka je otvorená 

o všetkom sa dá diskutovať, len treba si sadnúť a porozprávať sa o tom.  

Ing. Oto Kozánek – poslanec MsZ, ja by som chcel poprosiť, keďže sa blíži obdobie búrok, 

vyčistiť, alebo vykosiť kanál Kopánka. Bola už taká väčšia búrka, nahromadí sa tam bordel, je 

to zarastené palachom urobí to hrádzu a nestíha to odtekať. Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, poprosím do zápisu, aby sme to hneď zajtra riešili 

s vodohospodárskym podnikom. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, dnes som videl, že čistia kanalizačné koše na M.R. 

Štefánika, viem, že to spomínal  na minulom zastupiteľstve p. Filípek, či to bolo na ten podnet, 

alebo to je jedno, či budú obidve strany? Chcel by som požiadať, aby rozšírili čistenie o ulicu 

Hviezdoslavova od križovatky po Kopánku. Naviažem na p. Kozánka, občania Záhoráckej ulice 

nie sú spokojní s tým riešením, minulý týždeň som spomínal tiež v diskusii, že ako sa rieši ten 

ich problém pri tých prívalových dažďoch a záplavy, ktoré im spôsobujú veľké škody na 

Záhoráckej ulici, niektorí ľudia majú spodné časti obývané a majú obavy z toho že im to 

poškodí majetok. Bavili sme sa o tom, či by sa nedalo osloviť odborníka, ktorý by prišiel, 

povedal, či vôbec je možné navýšiť ten nájazd, aby to nepretekalo z hlavnej na Záhorácku ulicu 

pri prívalových dažďoch. A následne nechať vypracovať nejaký projekt. Také stretnutie s tými 

ľuďmi, mesto, odborník a predebatovať to. Poprípade, nejaké iné riešenie, lebo fakt tí ľudia 

majú z toho traumu, lebo keď náhodou by odišli na jeden deň, preč sú z toho zhrození, že prídu 

domov a majú to vytopené. Poprosím, aby sme skúsili v tom niečo podniknúť. Tú Kopánku 

neviem, aby povodie Moravy prečistila až po Myjavu. Môj osobný názor je, že keď to nebude 

priechodné celé tak tá voda sa zastaví niekde za ihriskom a vracia sa tým tlakom naspäť. Ono 

sa to za ihrisko nejakých 300 m vyčistilo, ale ďalej aby sa to vyčistilo, tam sú normálne stromy 

v tom koryte,  kríky a tam je to veľmi zanesené až po vyústenie do Myjavy. Toto by som chcel 

poprosiť, aby sa to nejakým spôsobom riešilo. Ešte by som mal jednu vec, minulé zastupiteľstvo 

som sa spýtal , schválili sme spoluúčasť pri komerčnom úvere myslím, že to bolo 351 tisíc, kde 

bolo 22 tisíc spoluúčasť na cyklotrasu. Ale že sa vysúťažilo len za 272 alebo päť, tak sa 

spoluúčasť ponížila. Zostalo tam 9 - 10 tisíc myslím tak odhadom. O to tiež si myslím, že by sa 

mohlo zobrať menší úver, mohla by sa z toho financovať oprava tej strechy, alebo teda 

poprosím nech niekto povie čo sa s týmito prostriedkami udeje. Ďakujem 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, k tomu vyčisteniu tej Kopánky, my sme s p. Fialom 

a s p. Jurkovičom, ktorý je zamestnanec povodia mali v marci stretnutie, teraz som si spomenul, 

boli sme tam pozrieť a presne o tomto sme mu rozprávali, aby to vyčistili a požiadali sme ich 
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až do konca po tok Myjavy. Ale zajtra tak, poprosím p. Polákovú, aby to zapísala preverím to 

u p. Jurkoviča, v akom je to štádiu. Čo sa týka čistenia kanalizačných košov nemám takú 

informáciu, že to čistia, ale možno p. Fiala má, ale ten tu nie je.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ale je to dobré, lebo minulý týždeň, to bolo spomenuté 

a dnes som ich tam videl. Je to taká dobrá správa. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, overíme a požiadame BVS, keďže oni sú správca. 

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, to robili cestári, to je dažďová. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, pardon na tú dažďovú kanalizáciu, som myslel, že 

splaškovú. Poprosím do zápisu, osloviť správu ciest či by vedeli aj od križovatky smer 

Hviezdoslavova ulica na Šaštín. Čo sa týka tých záplat na ul. Záhorácka, to sme preberali, 

neviem, že akého odborníka neviem, dopravný policajt určil, že sa to musí odstrániť. On sa 

vyjadruje k prekážkam na ceste, označil to ako prekážku na ceste. Skúsim osloviť toho 

projektanta, ktorý nám projektuje tie veci, je bývalý dopravný inžinier takže by mohol vedieť, 

či to môže tam byť alebo nemôže. Ak by to mohlo byť skúsime to riešiť, ale ak nie, škoda že tu 

nie je p. Baďurová.  

Ing. Oto Kozánek – poslanec MsZ, nerobme to ako to bolo predtým, že nejaký hrb tam 

nabetónovať. Dať tam obrubník, ako je na ulici Na Kopánke a doasfaltovať to do roviny.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, len klasicky dať nájazdový obrubník? Opýtam sa na 

to toho dopravného projektanta.  

Ing. Oto Kozánek – poslanec MsZ, všetky vyústenia ciest na hlavnú cestu končia obrubníkom, 

iba táto jedna cesta nie je. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, poprosím p. Polákovú zapísať.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, ono takto to riešiť, neviem či mám správnu informáciu 

príklad 50cm od hlavnej cesty smerom do tej ulice patrí ešte k štátnej ceste.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, 2 m myslím, že to je, budeme to riešiť s VÚC, odbor 

dopravy. Takže oslovíme Senický odbor dopravy. Poprosím p. Polákovú zapísať. Na Kopánke 

je tá cesta vyššia, na Záhoráckej je nižšia. Ja sa porozprávam s tým dopravným projektantom, 

či by bolo možné nejaké  riešenie či by sa to dalo dvihnúť o 10 cm nejakým spôsobom.  

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, ja si myslím, že to treba dať urobiť projektantovi, 

on to musí nakresliť podľa normy a potom už nemáme problém. My niečo osadíme alebo 

vybetónujeme, ako na Kopánke, stala sa tam dopravná nehoda a tam potom policajt robil veľmi 

zle, že nebol s tým  oboznámený, nedával k tomu stanovisko a jednoducho tú nehodu dopravnú 

chcel hodiť na mesto. Treba opatrne s tým narábať. 

p. Miroslav Nosek  - poslanec MsZ, áno ja to chápem, preto treba zavolať odborníka. Také 

stretnutie, aby tam on bol s ľuďmi. 

Mgr. Kristína Pöstenyi – poslankyňa MsZ, riešia sa výtlky na námestí, budú sa riešiť aj inde? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, ak nájdeme peniaze, ale zatiaľ nie. 

Mgr. Kristína Pöstenyi – poslankyňa MsZ, v pláne to zatiaľ nemáte? 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, v pláne to nie je. 

Mgr. Kristína Pöstenyi – poslankyňa MsZ, ešte mám takú pripomienku, že Trnavská župa 

vyhlásila výzvu na predkladanie žiadosti z Fondu na rozvoj Trnavského kraja, je tam minimálna 

výška grantu 10 tisíc eur, či sa mesto neplánuje o túto výzvu zaujímať? Jedna z možností je tam 

na revitalizáciu verejných priestranstiev, napríklad parkov.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, neviem o tejto výzve, ja si to pozriem. 

Mgr. Kristína Pöstenyi – poslankyňa MsZ, do 31.05. je prvé kolo a druhé kolo do 31. 08. bolo 

by dobré, škoda to nevyužiť. 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, samozrejme treba počítať všade so spoluúčasťou.  

Ing. Renáta Medňanská – poslankyňa MsZ, ja keď môžem k takému to projektu, viem že na 

Gazárke, niečo Paťka posielala na detské ihrisko.  
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Mgr. Kristína Pöstenyi – poslankyňa MsZ, ale toto teraz vyšlo a Paťka to podávala ešte 

začiatkom roka.  

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta,  do 05. marca to treba bolo podať, tam podávalo aj 

Centrum voľného času aj Gazárka.  

p. Miroslav Nosek – poslanec MsZ, sa spýtal z čoho bude financovaná rekonštrukcia, alebo 

oprava toho námestia? 

Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, neviem teraz presne aká to je rozpočtová 

položka, ale je to v programe komunikácie a pokiaľ si dobre pamätám, je tam 

narozpočtovaných 5 tisíc eura tisíc eur sme naplánovali presunúť z položky, ktorá bola tiež 

v rozpočte, je tam rozdiel nejakých okolo 500 eur.  

Mgr. Jaroslav Scuhánek – primátor mesta, ukončil bod Diskusia. 

 

6/ Záver 

 

Mgr. Jaroslav Suchánek – primátor mesta, poďakoval za prednesené podnet a za účasť. 

Následne ukončil  VXIII. zasadnutie mestského zastupiteľstva. 
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